
VINJEVEIEN VEL 

Referat fra styremøte sondag 27. februar 2022 

Sted: Annekset til Magne Holm 

Tid: 1800 – 2000 

Til stede: Erik Lund , Magne Holm, , Børre Johansen, Helge Hatlemark 

Forfall: Tom Sollien, Cecilie Ødegård Johansen 

Ikke møtt: Jarle Westby 

 

Medlemantall 

Erik har jobbet med å få tilgang til folkeregisteret for å få en fullstendig oversikt over hytteeiere i 

området, men det er en ganske omstendelig prosess og pga sykdom er dette arbeidet ikke kommet i 

mål.  

Telia trådløst bredbånd 
Vellet har fått en forespørsel fra Telia vedr kampanje med trådløst bredbånd. Telia oppfordres til å 
selv å legge det ut på informasjonskanaler/FB til hytteeiere uten at vellet involveres. 
 
Påskeskirenn 
Årets Raudfjellløp arrangeres påskeaften 16 april ihht vanlig rutine. Ved snømangel bør 
barmarksopplegg forsøkes. Styret trenger bistand fra frivillige for å gjennomføre, mere info nærmere 
påske. Helge setter opp egen kjøreplan. 
 
Årsmøte 
Dato settes til lørdag 13/8. 
 
Dugnadsoppgaver som bør gjennomføres til sommeren 

• Helge kjøper inn terassebord til fortsatt klopping på Løvlandsmyra (utført og kjørt ut i uke 9) 
• Bru over Trya innunder Horta trenger pleie. Brua er ikke i bruk for skiløyper lenger, kan 

bredden reduseres til kun sommerbruk? 
• Behov for bru for skiløype i bekk under  Svantjønnmyra på Blakersmorunden? 
• Stolper til løypemerking er kjørt ut mellom Skarvbrua og Blakersmorunden, samt Gardåa-

løypekryss Skramsvoldalen/Tittelsjøen-Trønnes Gammelsæter. Stolper må i bakken til 
sommeren/høsten. 
 

Neste styremøte 

Teamsmøte i forkant av påsken, Helge kaller inn 

Vinjevegen 27.02.2022. 

Helge Hatlemark, ref. 

 



 
Bru over Trya innunder Horta 

 
Bru over myrdrag nedenfor Svantjønnmyra, Blakersmorunden 

 
Stolper utkjørt Gardåa-Løypekryss Skramsvoldalen/Tittelsjøen-Trønnes Gammelsæter 


